

Education Awards 2020/bourses d'etudes 2020

version française suit

On September 18th, President Michel Pelletier draws the 5 names for the Education Awards with Ron Lewis, Chair, Education Awards Program.

Le 18 Septembre, le Président de la Division Michel Pelletier a tiré les 5 noms des gagnant(e)s des bourses d'études avec Ron Lewis, président du programme de bourses d'études



EDUCATION AWARDS PROGRAM
RCMP VETERANS' ASSOCIATION – OTTAWA DIVISION
SPONSOR: BELAIRDIRECT

The RCMP Veterans' Association-Ottawa Division, in partnership with Belairdirect Insurance, is pleased to announce the recipients of the 2020 Education Awards:

Jacob Lowe, Ottawa - Grandson of Dale Grant - Veteran
Aidan Berlinquette, Orleans – Grandson of Roy Berlinquette – Veteran
Michael Tough, Orleans - Grandson of Janice Henneberry – Veteran
Madison Penney, Ottawa - Granddaughter of Tom Egglestone - Veteran
Cassandra Call, Navan - Daughter of Nathalie Auclair – National Division

The draw was carried out by Ron Lewis, Ottawa Division and Michel Pelletier, Ottawa Division President. The event took place during a BOD (ZOOM) meeting on September 18, 2020 at 10:30 AM.
Congratulations to the recipients.

Ron Lewis
Chair, Education Awards Program

**PROGRAMME DE BOURSES D' Études
ASSOCIATION DES ANCIENS DE LA GRC –DIVISION D' OTTAWA
COMMANDITAIRE: BÉLAIRDIRECT**

La Division d' Ottawa de L' Association des Anciens de la GRC, en partenariat avec Assurance Bélairdirect, a le plaisir d'annoncer les récipiendaires des bourses d'études pour l' année 2020:

Jacob Lowe, Ottawa – grand fils de Dale Grant - Vétéran
Aidan Berlinquette, Orléans – grand fils de Roy Berlinquette -Vétéran
Michael Tough, Orléans – grand fils de Janice Henneberry - Vétéran
Madison Penney, Ottawa - grand fille de Tom Egglestone - Vétéran
Cassandra Call, Navan – fille de Nathalie Auclair – Division Nationale

Le tirage au sort a été effectué par Ron Lewis, Division d'Ottawa et Michel Pelletier, président de la Division d'Ottawa. L'événement a eu lieu lors d'une réunion du BOD (ZOOM) le 18 septembre 2020 à 10h30.

Nos plus sincères félicitations aux récipiendaires .

Ron Lewis
Président, Programme de bourses d'études

Photos of Winners in order of the list above/photos dans l'ordre de la liste ci-dessus

